
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

    

 
 

N.a.v. een nieuwsbericht in de PZC van 18-01-22 en gemeenteraadsbesprekingen over het 
onderwerp 'dijkversterking bij Hansweert' 
hebben wij zorgen over de extra grond die nodig is om de dijkverzwaring te realiseren. In Nederland 
zijn meerdere gevallen bekend van dijken die aangelegd zijn met aangeleverde grond van buiten het 
projectgebied waarbij achteraf bleek dat de grond niet voldeed aan de eisen die vooraf waren gesteld 
(bijvoorbeeld Perkpolder). Bij de dijkversterking van Hansweert gaat het om grote hoeveelheden 
grond/bagger die van buiten het projectgebied worden aangeleverd. Vandaar deze vragen: 

1. Is GS betrokken geweest bij het vaststellen van nieuwe (verhoogde) lokale maximale waarden ter 
behoeve van de versterking van de dijk bij Hansweert/ in hoeverre zijn ze betrokken geweest bij de 
de vaststelling van de regionale bodemkwaliteitskaart? Gaat de aangevoerde grond zometeen aan de 
regionale bodemkwaliteitskaart voldoen, of hoeft het alleen aan de lokale maximale waarden te 
voldoen? 

2. De dijk moet voldoen aan nieuwe voorwaarden van RWS waardoor er een enorme verzwaring 
nodig is. Hierdoor gaat er grond en bagger van buiten het werkgebied gebruikt worden. Is er 
goedkeuring van GS of PS nodig alvorens deze aanvoer op gang komt? Zo ja, graag toelichting. 

3. In januari van dit jaar bleek dat de dijkverzwaring meer geld gaat kosten dan in eerste instantie 
werd gedacht. Bij bespreking van regionaal waterprogramma op 18 maart werd duidelijk dat het 
Waterschap niet bepaald veel geld heeft, terwijl de waterschapsbelasting tot de hoogste van 
Nederland behoort. Is GS het met ons eens dat het hierdoor waarschijnlijk is dat de goedkoopste 
grond/bagger wordt aangekocht? Is GS het met ons eens dat er hierdoor een serieus risico bestaat 
dat later blijkt dat de grond niet voldoet aan de toepassings normen zoals opgenomen in de 
bodemkwaliteitskaart en/of de regionale bodemkwaliteitskaart? 

4. Is GS bereid om vanuit haar toezichthoudende rol te vragen op welke manier het Waterschap gaat 
garanderen dat de aan te leveren grond/bagger niet vervuild is? 

5. Is GS bereid om vanuit haar toezichthoudende rol te vragen waar het Waterschap de 
grond/bagger vandaan gaat halen? 

6. We gaan ervanuit dat GS heeft geleerd uit het dossier Perkpolder (waar is gebleken dat de 
aangeleverde grond niet voldeed aan de gestelde eisen), in hoeverre gaat GS deze lessen delen met 
het Waterschap Scheldestromen? 

Namens de D66 fractie 
Ton Veraart, PS-lid 
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